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     ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТРУМЯНИ 
 

ПРОТОКОЛ №16 
 

Днес, 05.11.2024 год. /вторник/ в заседателната зала на Общински съвет 

Струмяни се проведе  16-то извънредно заседание на ОбС Струмяни 

 

На заседанието присъстват: 

• Севделина Траянова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Мария Паскова – ПП „Обединени земеделци“ 

• Красимир Димев – ПП „Обединени земеделци“ 

• Зоя Иванова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Величка Манолска - ПП „Обединени земеделци“ 

• Анита Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ 

• Кирил Писков – ПП „ГЕРБ“ 

• Никол Тимева-Митрева  - ПП „ГЕРБ“ 

• Васил Атанасов – ПП „ГЕРБ“ 

• Блажка Христова – Независим 

• Борислав Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ 

 

От заседанието отсъстват: 

• Радослав Пецанов - ПП „ГЕРБ” 

• Славчо Благоев – ПП „ГЕРБ“ 

 

 

Заседанието бе открито в 11:00 часа от г-жа Севделина Траянова – председател на ОбС,  

която поздрави присъстващите и гостите на заседанието и предложи следния проект на 

дневен ред: 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно одобряване и определяне на пазарна оценка за право на строеж 

за обект: „Изграждане и експлоатиране на енергийни обекти на техническата 

инфраструктура – инсталиране на обект за съхранение на електрическа енергия с 

мощност до около 50 MW“, и одобряване на проект на договор за учредено право на 

строеж на „АМЕРИ СОЛАР ИНВЕСТМЪНТ” ЕООД с ЕИК 207333382. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев /   

 

2.Предложение относно членство на община Струмяни в Сдружение с нестопанска цел 

„Местна инициативна  рибарска група – Сандански, Петрич, Струмяни” със седалище:                    

бул. „Свобода” №20, ет. 1, град Сандански, ПК2800, Република България. 

                                                         /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

                    /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 
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Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Имате ли предложения или 

допълнения към така представения Ви проект на дневен ред? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Гласува се: Дневен ред на 16-то извънредно заседание на ОбС Струмяни  

С 11-за , против -0, възд.се -0  ОбС прие Дневен ред на 16-то извънредно заседание на 

Общински съвет Струмяни  

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно одобряване и определяне на пазарна оценка за право на строеж 

за обект: „Изграждане и експлоатиране на енергийни обекти на техническата 

инфраструктура – инсталиране на обект за съхранение на електрическа енергия с 

мощност до около 50 MW“, и одобряване на проект на договор за учредено право на 

строеж на „АМЕРИ СОЛАР ИНВЕСТМЪНТ” ЕООД с ЕИК 207333382. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев /   

 

2.Предложение относно членство на община Струмяни в Сдружение с нестопанска цел 

„Местна инициативна  рибарска група – Сандански, Петрич, Струмяни” със седалище:                    

бул. „Свобода” №20, ет. 1, град Сандански, ПК2800, Република България. 

                                                         /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

                    /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

 

 

Точка първа от дневния ред: 

Предложение относно одобряване и определяне на пазарна оценка за право на 

строеж за обект: „Изграждане и експлоатиране на енергийни обекти на 

техническата инфраструктура – инсталиране на обект за съхранение на 

електрическа енергия с мощност до около 50 MW“, и одобряване на проект на 

договор за учредено право на строеж на „АМЕРИ СОЛАР ИНВЕСТМЪНТ” ЕООД 

с ЕИК 207333382. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – По тази точка имаме положително 

становище от комисията по строителство, градоустройство и общинска собственост. 

Имате пред вас предложен договор, имате проектно решение. Имате ли питания, 

въпроси? Или още коментари? 

 

Г-жа Иванова – ПП „Обединени земеделци“ – Достатъчно се коментира на комисиите. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Кмета ако иска да каже нещо. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Уважаеми колеги, на вашето внимание сме 

представили предложение за одобряване и определяне на пазарна оценка за право на 
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строеж за обект: „Изграждане и експлоатиране на енергийни обекти на техническата 

инфраструктура – инсталиране на обект за съхранение на електрическа енергия с 

мощност до около 50 MW“, и одобряване на проект на договор за учредено право на 

строеж на „АМЕРИ СОЛАР ИНВЕСТМЪНТ” ЕООД с ЕИК 207333382. 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни зачита предложението. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Собствеността остава на общината. 

Следващите тридесет и пет години общината ще получава доходи от наеми. 

Включително сумата от 65 751 лева, която ще бъде внесена в сметките на община 

Струмяни. Тази такса е за отстъпеното право на строеж и пак повтарям собствеността 

остава общинска. 

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни –Процедура на гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно одобряване и определяне на пазарна оценка за право на 

строеж за обект: „Изграждане и експлоатиране на енергийни обекти на 

техническата инфраструктура – инсталиране на обект за съхранение на 

електрическа енергия с мощност до около 50 MW“, и одобряване на проект на 

договор за учредено право на строеж на „АМЕРИ СОЛАР ИНВЕСТМЪНТ” ЕООД 

с ЕИК 207333382. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  -  - Въздържал се  

10. Славчо Димитров Благоев -  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов -  - Въздържал се  

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, , чл. 62, ал. 2 от Закона за енергетиката,  

чл. 34, ал.6 от Закона за общинската собственост, чл.60, ал.1 от АПК, с 9 – за ; 

против – 0 ;  възд.се – 2  ОбС взе 

Решение № 107 

Общински съвет Струмяни реши: 

1. Одобрява експертната оценка за определяне на пазарната стойност за правото 

на строеж за обект: „Изграждане и експлоатиране на енергийни обекти на 

техническата инфраструктура – инсталиране на обект за съхранение на 

електрическа енергия с мощност до около 50 MW“, върху поземлен имот с 
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идентификатор 32665.140.117 (тридесет и две хиляди шестотин шестдесет и пет, точка, 

сто и четиридесет, точка, сто и седемнадесет) по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на село Илинденци, община Струмяни, област Благоевград, одобрени със 

Заповед РД-18-497/25.07.2019 г. на Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, 

картография и кадастър. Последно изменение на кадастралната карта и кадастралните 

регистри, засягащо поземления имот: няма данни за изменение. Адрес на поземления 

имот: село Илинденци, местност: ПУШОВЕЦ. Площ: 744068 кв.м. (седемстотин 

четиридесет и четири хиляди и шестдесет и осем) квадратни метра. Трайно 

предназначение на територията: Земеделска. Начин на трайно ползване: ПАСИЩЕ. 

Категория на земята: 9 (девета). Предишен идентификатор: няма. Номер по предходен 

план:140017-част. Съседи: 32665.140.18 (тридесет и две хиляди шестотин шестдесет и 

пет, точка, сто и четиридесет, точка, осемнадесет); 32665.154.6; 32665.140.19; 

32665.140.169; 32665.140.21; 32665.139.171; 32665.140.23; 32665.140.48; 32665.140.49; 

32665.140.50; 32665.140.20; 32665.140.55; 32665.142.203; 32665.140.56; 32665.140.57; 

32665.140.60; 32665.140.41; 32665.140.54; 32665.140.38; 32665.138.8; 32665.135.42; 

32665.135.146; 32665.138.68; 32665.138.7; 32665.138.6; 32665.138.1; 32665.138.12; 

32665.138.3; 32665.138.2; 32665.140.16; 32665.140.103; 32665.140.14; 32665.140.13; 

32665.140.15, актуван с акт за публична общинска собственост № 1833/09.03.2023 г., 

вписан в Службата по вписванията: Вх. рег. 783/Дв.вх. 780/20.03.2023 г., акт № 126, том 

3, дело № 531/2023 г., имотна партида: 46971, която възлиза на стойност от 65 751 лева 

(шестдесет и пет хиляди седемстотин петдесет и един лева). 

 2. Определя учреденото право на строеж в размер на 65 751 лева (шестдесет и 

пет хиляди седемстотин петдесет и един лева), която цена да бъде платена в деня на 

подписване на договора за учредено право на строеж.   

  3. Одобрява приложеният проект на Договор за учредено право на строеж  за  

обект: „Изграждане и експлоатиране на енергийни обекти на техническата 

инфраструктура – инсталиране на обект за съхранение на електрическа енергия с 

мощност до около 50 MW“, със срок на договора от 35 (тридесет и пет) години. 

  4. Упълномощава Кмета на Община Струмяни да извърши всички необходими 

правни и фактически действия за изпълнение на настоящото решение, включително и 

да подпише договора за учредяване на прово на строеж посочено по – горе. 

5.Общински съвет Струмяни допуска предварително изпълнение на 

горепосочените решения, съгласно нормативната уредба на чл.60, ал.1 от АПК. 

 

 

Точка втора от дневния ред: 

Предложение относно членство на община Струмяни в Сдружение с нестопанска 

цел „Местна инициативна  рибарска група – Сандански, Петрич, Струмяни” със 

седалище:  бул. „Свобода” №20, ет. 1, град Сандански, ПК2800, Република 

България. 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – По точка втора имаме положително 

становище от Председателския съвет. Има ли въпроси? 

 

Не постъпиха такива. 
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Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни –Процедура на гласуване.  

 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно членство на община Струмяни в Сдружение с нестопанска 

цел „Местна инициативна  рибарска група – Сандански, Петрич, Струмяни” със 

седалище:  бул. „Свобода” №20, ет. 1, град Сандански, ПК2800, Република 

България. 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов -  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев -  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА и чл. 60 ал.1 от АПК, с 11 – за ; против – 

0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 108 

Общински съвет Струмяни реши: 

1. Дава съгласие община Струмяни да участва в Сдружение с нестопанска цел 

„Местна инициативна  рибарска група – Сандански, Петрич, Струмяни”  . 

2. Определя като представител на община Струмяни в Общото събрание и 

Управителния съвет на Сдружение с нестопанска цел „Местна инициативна  

рибарска група – Сандански, Петрич, Струмяни” – Кмета на община Струмяни. 

3. Определя седалище и адрес на управление: бул. „Свобода” №20, ет. 1, град 

Сандански, ПК2800, Република България. 

4.   Допуска предварително изпълнение на решението от деня на приемането му. 

 

 

Точка трета от дневния ред: 

Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Кой иска да вземе думата? Г-жа 

Христова. 
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Г-жа Христова – независим общински съветник – Аз имам един въпрос относно 

смяната на осветителните тела на уличното осветление в Струмяни. Има улици на, 

които все още не е сменено, това и с г-жа Котева го коментирахме. Искам да попитам 

на какъв етап е? Чакаше се поръчка на нови осветителни тела. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Всичко е в приключване на проекта. Селата, 

които са включени към този проект вече са с подменено осветление. Спецификата на 

този проект беше пак свързан със зелена енергия, зелена сделка. Тази част, която не са 

подменени, тази седмица макс до средата на другата ще бъдат. Останаха около 60 

бройки, които са свързани с монтаж на соларни панели на тези тела за да бъде 

изпълнено изискването на проекта. Включително с карти за управление на тока за да 

може да се регулира интензитета на осветителните тела. За нас е важно, че и сега 

наблюдавайки разходите на осветлението то е значително, в пъти по-надолу. Така, че 

тези мисля, че са между 25 и 60 лампи, които останаха за подмяна ще бъдат подменени 

и свързани със соларната система. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – В тази връзка и аз искам да питам нещо. И по-рано сме 

питали дали е възможно, при черквата долу на гробищата от дясната страна дали може 

да се сложат поне още два стълба до края на гробищата? Сега има само от страната на 

завоя. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - Ние планирахме и се изготви един проект да 

се сложат от Драката до черквата.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Мисълта ми е, че това може да се сложи до празника на 

черквата Архангел Михаил. Това са два пилона и да се сложат. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - Да не насилваме нещата сега за два дена. 

Проекта е готов за връзката на осветлението между Драката и Микрево както сме 

говорили.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Защото това е като парк. Много хора се движат там.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - Точно така.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – В същата връзка тази комисия по транспорт събираха ли се? 

Миналия път попитах за пешеходните пътеки. Нали коментирахме, че трябва да 

направим леко задигнати пешеходни пътеки както са в Струма и Лебница. Да намалим 

малко движението, че това е много голям проблем. 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Нали 

трябваше с АПИ да се разберете. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - Не е проблем. Ние трябва да я започнем тази 

процедура, защото такива допълнителни препятствия се съгласуват от лицензирани 

проектанти. Трябва само да уточним на колко места. Комисията си е комисия, но 

хората виждат къде са проблемите. В Драката май трябва на две. Тук на Читала към 

игрището също. Трябват на доста места до излизане от селото.  
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Г-жа Христова – независим общински съветник – В Струмяни в момента се събира и 

подписка. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - За тук. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – За тук, да. И аз разбрах, че събират. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - Ние това сме го говорили още преди една 

година с предишния шеф на АПИ. 

  

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – А за маркировката нещо коментирахте 

ли? 

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Да, коментирахме. Не може да се 

направи това, което ти предложи.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - Малко по-сложно е, но не е невъзможно. Но 

пак казвам вие трябва да подадете точките за изкуствените препятствия. За да можем да 

направим един цялостен проект да не е на парче. Да бъде за Микрево, Струмяни, 

Илинденци. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Направете го за всички да има и на вход и на изход. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - Ние се съобразяваме. Ние не можем да кажем 

на АПИ направете там и там. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Нали тази комисия е за това. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - Ама тази комисия е общинска, ако е в 

урбанизирана територия е едно, а там където е юрисдикция на  АПИ е съвсем друго. 

Там е по-тежка процедурата, но не е невъзможна.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Да попитам още едно нещо, защото 

разговарях с няколко жени от Струмяни и има проблем с бездомните кучета. Имахме 

мисля някаква Наредба за кучетата. Кучето е с каишка и е маркирано, но налита на 

хора. Няколко кучета са в Бабешка махала. Страшен проблем е. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - Подавайте сигнали към Влади Стоев. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, на Свемата направо изяждат чантите на хората. 

Седят пред магазина постоянно.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни  - Доктора дето е там до магазина го знаеш. Ние 

сме длъжни да имаме договор с тях, да плащаме за кастрации. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – С кой доктор имаме договор? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – С доктор Чиликов. 
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Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Пак се връщаме към предишната тема от комисиите. Трябва 

да се подаде сигнал, че има кучета? 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Да. 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Значи, тези кучета няма човек, който да не ги е видял. Те 

стоят пред Свемата и се закачат. Как другите неща където се говорят някъде и където 

се наддават всичко се знае, а за кучетата не се. Как тази тежка процедура за 

пешеходните пътеки, която я повтарям от толкова време, не се започне поне от най-

малкото нещо. Ние сме на първото стъпало, тя не се е започнала, защото е много тежка 

процедура. Напротив. Щом са го направили колегите в Струма и Лебница мисля, че не 

е никакъв проблем. Но ние даже не сме започнали, а другото го знаем как става. Затова 

говорех. Затова, че има едно бездействие в реалните неща и действие в клюкарските 

неща. Това е истината.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Започвам първо с кучетата. Знаете, че със 

защита на животните там е съвсем друга теория. Там имаме документално и 

процедурно изпипани неща. Сключени договори с лицензирана фирма за улавяне, 

кастриране задължително, но от там нататък вече… 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, недай Боже някой да утрепа едно куче ще дойдат пет 

буса да го вземат. А сега никой не им е дал сигнал да дойдат да ги приберат тези 

кучета.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Няма кой да ги прибере. Коментирали сме го 

много пъти въпроса. Дори на пътен възел Струмяни сте виждали и си личи, че това са 

изоставени кучета и не знаят къде се намират. Когато доктора ги хваща и ги кастрира 

няма какво друго да прави освен да ги пуска.  

 

Г-жа Манолска – ПП „Обединени земеделци“ – Миналата година имаше случай цял 

кашон с малки кучета беше оставен в градинката.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Този проблем е за всички общини. През 

годините имахме една инициатива бяхме тръгнали да правим един регионален приют, 

но… 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Аз си го спомням това.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – И в Драката нали правиха кучкарник.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не е въпроса да заделиш 50 квадрата. 

Лицензионния режим. Знаеш какви са изискванията за назначаване на персонал, 

ветеринари и хора, които да ловят тези животни.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – В 

Сандански като го има да не мислиш, че действа. 

 

Г-н Атанасов – ПП „ГЕРБ“ – Мисля, че нямат вече.  
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Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, най-бързото нещо, което трябва да стане е с 

движението. Всички го виждате това движение, камиони идват, много бързо карат, 

пътя ни е тесен. Казвам ти, че това е много голям проблем.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Поне да го настелем да има 

нещо като тротоар.  

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Да, няма тротоари никъде. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Къде? 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – В селото. Няма хората къде да минават. Извън плътното 

нали има бордюр, пътя свършва и на страни вече няма нищо. Дупка е. Няма къде де 

мине пешеходец. 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Трябваше да се настеле да има тротоари. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Говориш за републиканската мрежа? 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Да, в селото говорим.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Следващото нещо са тротоарите в Драката. Не 

са кой знае колко улиците.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Дай да спрем тази бързина на тия камиони.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – То не са само камионите.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това ще го спрем, но това са отговорности на 

АПИ. Ние не можем да пуснем моста на Рибник за тировете. Нали се сещаш? Такъв 

проблем имахме на фестивала. Ние затваряме улица с полиция, а АПИ казват не можем 

да отворим моста за да пренасочим трафика на камиони. Слава Богу с много дандании 

това се случи. Като цяло, ако АПИ не отворят моста на Рибник този проблем ще ни 

виси.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, ние трябва да ги информираме АПИ. Най-малко да 

сложим една камера за скорост.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ние сме ги информирали.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Изтрябвала ти е. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Не е така. Може и нас да ни хванат, но виж в Кресна. Там, 

защо не карат бързо, където е камерата? Работеща, неработеща не карат бързо.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не е до камарата, там и заради друго не карат 

бързо. 

 

Г-жа Паскова – ПП „Обединени земеделци“ – Има ограничение на скоростта.  
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Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – За това говорим. Ние даже нямаме и знаци. Не е шега 

работата нищо, че така се шегуваме. Но това е най-опасното нещо за момента. После 

идваме до бедствията. По-рано, което коментирахме пожарите дай Боже да минаха 

пожарите макар, че е сухо. Сега ще дойдат наводненията. Нямаме нищо изчистено 

корито, вади да не говорим. Да не се случи.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Сега ти казвам за бюрокрацията. Парите са ни 

от две години по сметка за Цапаревска река. В момента последния казус, вече и 

институциите не са институции, преди няколко месеца Басейнова дирекция ни изпрати 

предписание за изчистване на Каменишка река. Ние имахме парите вече. В момента 

разрешителното, което вадим дойде писмо да докажем, че собствеността е наша в 

урбанизирана територия, каквато е записана, че е наша надлежност. Говорили сме с 

директорката на Басейнова и сме и казвали, че имаме пари. Тя се радва и вика тъкмо ще 

изпълните предписанието. И следващия парадокс вместо да издадат разрешението за 

почистването те ни пращат съвсем други писма. Ще ходя и до там да се разправям. Не 

сме оставили непочистени деретата.   

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, остави я Микревската река.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Аз говорех за Каменишка не за Цапаревска 

обърках се.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – От Врътен чукар водата ходи на долната махала в трапа. 

Миналата година багера не можа да отиде десет дена до там и хората десет дена не 

можеха да минават. Говорим за долната махала при Макарата и Пендурката. Тази вода 

трябва още от горе от Читало някъде да се хване. Всичката вода ходи при тях. Нещо 

трябва да се направи. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – По ул. „Васил Левски“ там при Фръцата от 

там идва. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Долу става страшен ръблак ще отнесе някоя къща. Там 

трябва някакъв водосток  да се циментира да е много стабилен. Точно където е 

свършил асфалта.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Много често пращам там момчетата да 

отбиват водата, защото не се полива, но все се намира някой да отбие за една поливка и 

оставят всичко.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Сега няма, но като започнат дъждовете.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – На следващите капиталови една част от тях ще 

бъдат за тази улица „Стефан Караджа“ и ще стигне и до там. За да можем да оформим 

целия квартал ще стигнем и до тази улица.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – До водостока. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не до водостока до Макарата. До там където е 

проблема най-ниската точка.  
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Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Но то трябва да се изведе първо водата. Не се ли изведе ще 

вдигне всичко. Това е много вода.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ние ще я вкараме отдолу точно при улицата 

на този Кольо. Друга възможност няма. Нататъка да са парцелите и тази прословута 

канализация на Здравка, която няма как да я изведем. Там без преминаване през частни 

парцели няма как да се случи.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – И аз 

имам една молба към кмета. Ако може да се разпоредите, в махалата има една 

изхвърлена земя на Краси при магазина, на кой ли не съм казал, но никой не може да се 

разпореди, защото някой я е изхвърлил и никой не може да се справи с него, та ако 

може да пратим някой да я изхвърли.  

 

Г-н Димев – ПП „Обединени земеделци“ – Така е, той винаги изкарва и бяга. Това го 

прави вече няколко пъти.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Общината да изпрати кола и да се изхвърли. 

 

Г-н Димев – ПП „Обединени земеделци“ – Той да изкарва, а ние да му я хвърляме.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Да се 

глоби, има си кмет.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – От къде копае? Да не копае от към ската и да 

стане свличане.  

 

Г-н Димев – ПП „Обединени земеделци“ – Отзад я изкарва, остава я на улицата и бяга.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Не е проблема, че я изкарва. Да не стане беля. 

За да я изкарва трябва да копае някъде там на ската. А прави ли стена, или само копае? 

 

Г-н Димев – ПП „Обединени земеделци“ – Само копае. 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Трябва да се направи нещо, защото там няма как да се мине. За да минеш трябва да се 

качиш на бордюра, а там е пълно деца.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Пречи на движението. 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Да, 

половината път е затворен. 

 

Г-н Димев – ПП „Обединени земеделци“ – Да. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, те там и при Банди копаят и пътя вече е 

чисто стеснен. И като паркират колите няма как да се разминат. Срещу Банди има едни 

хора, но не им знам имената.  
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Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“  - На горната улица ли? 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Точно срещу Миглена, срещу вратата им. Те 

постоянно нещо копаят, преграждат и пътя се стеснява все повече.  

 

Г-н Димев – ПП „Обединени земеделци“ – Там го направиха така, защото като идва 

водата и ходи в къщите.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ще изпратя камиона и багера след обяда. 

 

Г-н Димев – ПП „Обединени земеделци“ – Аз съм го казал преди една година, даже 

имам и клип хората как ровят водата за да не им влезе по къщите.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Разбрах. Такива да са проблемите, говорим за 

много по-големи. Но не знам, защо реши, че не можеш да стигнеш до който и да било 

от ръководството? Как може Бойко Ибришимов всеки ден да пита, да иска нещо? 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – На Бойко това му е работата. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – И на него не всеки път му вдигам когато не 

мога.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, ние сме парламентарна група. Снощи ни пращат 

дневния ред и днес сме тук.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Само да ти кажа, когато работи човек не 

можеш да кажеш, че не работи. Няма кмет, на който да му се работи и да има желание, 

и да му бъде сложена спирачка за да не работи. Или знаеш какво да правиш, или ти се 

казва какво да правиш с визия, или не го правиш. Така, че не го казвай повече това, че 

ние имаме някакво отношение към някой, и че няма възможност за комуникация. Не е 

имало случай да ви кажа, че пари няма, или няма да купуваме това, или ще правим 

икономии. Ние, ако тръгнем да правим икономии има от къде да ги направим, но не и 

когато се прави нещо за инфраструктура. Не е там перото за икономия. Фирмата е 

избрана и за асфалтиране на пътя до Илинденци и за свлачището, и там се променят 

нещата. Казал съм, че глупости няма да правя докато не подменя тотално ВиК. Тогава 

ще го мислим за улица. Иначе улица по улица виждате, че не е най-доброто решение. 

Променят се нещата колкото и да сте скептични.  

 

Г-н Ибришимов – кмет на с.Илинденци – Аз съм доволен от Кмета. В интерес на 

истината работим. Мисля, че и той го вижда.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Само Драковския кмет не работи да кажа. 

Даже не го интересува какво се случва като го попиташ дали иска нещо, дали не иска. 

Вчера имах половин час работа по Микрево и отидох да видя и черквата затова ви го 

казах за черквата. Не, че нещо съм искал конкретно да кажа. Боли ме, защото знаете, че 

това го направихме със сърце. Не сме го направили на инат на някой, или да покажем 

нещо. И стана нещо прекрасно.  
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Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Ти си 

обещал, че и детска площадка ще направиш там. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ще го направя и то без пари. Сега ще ги 

възстановим от тези старите, които извадихме и ще го направим. Щом има пет човека 

да кажат, че искат да се случи, защо да не го направим.  

 

Г-жа Христова – независим общински съветник – Кмете, в момента ремонта в детската 

градина в Струмяни е почти на финала.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ще смогнат ли тази седмица?  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Няма. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Забавиха се една седмица, но въпроса е да ви 

изчистим. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Друго ми беше мисълта. Дали ще има 

възможност и леглата да сменим?  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това нали се разбрахме още преди да започне 

ремонта, че ще го оправим. За децата това не го коментираме.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Това малко въпрос към друг отправен 

трябва да бъде.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Иначе като сменихме на Микрево не беше към 

друг отправен. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Нека ремонта да е от една страна, а леглата да 

са от друга.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Трябва финансиране за това. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли други изказвания? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Благодаря Ви за присъствието, за 

изказванията! Поради изчерпване на дневния ред закривам петнадесетото редовно  

заседание на Общински съвет Струмяни в  11:30 часа.           

 

 

 

Протоколчик:…………………..                        Председател на ОбС:………………. 

         /Юлияна Трендафилова/                                             /Севделина Траянова/                     


